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澳新银行营运服务（成都）有限公司

2019届校园招聘
Recruitment Process

招聘流程:
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Apply for the role

简历投递:
Please send your resume (both English & Chinese version) to ANZ Chengdu RecruitmentHR.Wechat@anz.com directly with the subject “University -Name”.

请直接将您的中英文简历投递至澳新银行招聘邮箱：ANZ Chengdu Recruitment<HR.Wechat@anz.com>, 简历命名为“学校 -姓名”。

Data Science Competition
专场竞赛:
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第一阶段参赛通道现已开通，参赛细则请点击ANZ Chengdu Data Science Competition-竞赛信息-DC竞赛
第二阶段即将开启,敬请期待…
About ANZ

关于澳新银行

ANZ (Australia and New Zealand Banking Group Limited) has a proud heritage of more than 180 years. We operate in 34 markets across Australia, New Zealand, Asia, Pacific, America and the Middle East.

澳大利亚和新西兰银行集团有限公司 （以下简称“澳新银行”）拥有超过180年的傲人历史。我们在全球34个国家和地区开展业务， 包括澳大利亚，新西兰，亚太，美国和中东。

ANZ is one of the 5 largest companies in Australia and the number one bank in New Zealand with market capitalisation of AU$93.4b and total assets of AU$896.5b as at 31 March 2017.  ANZ headquarters is located in Melbourne Australia and our ~46,000 staff serve retail, commercial and institutional customers through consumer and corporate offerings in our core markets, and regional trade and capital flows across the region. 

澳新银行是澳洲五大银行之一，是新西兰最大的银行。其市场总值为9亿3千4百万澳币，总资产额达到了89亿6千5百万澳币（数据截至2017年3月31日）。澳银行新总部设立在澳大利亚墨尔本。我们为全球大概的客户提供零售个人业务以及多种银行和金融产品及服务，并在全球拥有大约46,000的员工。 

ANZ has been in China since 1986 and has opened several branches in Shanghai, Beijing, Guangzhou, Chongqing, Hangzhou, Chengdu and Qingdao. In 2010, the Australia and New Zealand Bank (China) Company Limited (ANZ China) was established, making ANZ the first Australian bank to be locally incorporated in China. 

从1986年澳新银行进入中国，目前已在上海，北京，广州，重庆，杭州，成都和青岛设立了分行。2010年，澳大利亚和新西兰银行（中国）有限公司（以下简称“澳新中国”）在中国成立，成为首家澳洲银行在中国本地注册成立的银行。 

Opened in February 2011, the Chengdu service centre is the first and only foreign bank to establish an operations centre in Chengdu. The Chengdu service centre forms part of ANZ’s integrated delivery network along with service centres in India and the Philippines which help to deliver ANZ’s strategic priorities. 

澳新银行成都运营中心成立于2011年2月，是成都第一家也是唯一一家外资银行运营中心。澳新银行成都运营中心和在印度和菲律宾的运营中心一起 共同支持澳新银行的发展战略。

The Chengdu service centre currently has around 700 employees and manages a range of complex functions covering Operations, Reporting & Analytics and Technology which support the many difference businesses and geographies across the ANZ network. 

澳新银行成都运营中心目前有大约700名员工。运营中心负责的业务包括运营，数据分析和信息技术，支持不同地区的业务。

This is an opportunity to undertake a role offering exceptional opportunities for professional development with a broad range of career paths. It’s a place where the determined can succeed, the willing can grow and together, we can prosper. 

澳新银行成都营运中心为每一位员工提供了广泛职业发展的卓越机会。我们相信这里是一个能够让有志者成功的地方，是一个可以共同发展成长的地方。
About Reporting & Analytics CoE

关于业务数据分析部

Reporting & Analytics CoE Chengdu develops intelligent data analytics tools and solutions for ANZ's global retail banking network, transaction banking, private banking, wealth management, operations, financial risk management, etc. through comprehensive data integration and advanced analytics data modelling methods.  

The core services include:

· Machine learning, artificial intelligence data analysis product design

· Omni-channel marketing campaign data engine

· Business and Operational process mining and optimization

· Performance management and decision science

· Business intelligence solution design

· Data dashboard design and development
业务数据分析部通过全方位整合金融服务数据, 运用先进的的数据分析和建模方法, 为澳新全球零售银行网络, 交易银行, 私银, 财富管理, 运营, 金融风控等事业部门提供智能的数据分析工具和端到端的解决方案.

核心业务包括:

· 机器学习, 人工智能数据分析产品设计, 

· 全渠道营销数据引擎, 

· 营运流程分析与优化, 

· 绩效管理与决策科学,

· 商业智能方案设计 

· 数据仪表盘设计与开发

Compensation & Benefits

薪酬福利

ANZ will provide you with a comprehensive compensation package, which includes:

澳新银行将提供富有竞争力的全面薪酬福利，包括：

- International working environment and career path

国际化的工作环境和职业发展路径

- Banking domain knowledge

银行专业领域知识

- Sorts of trainings in languages, soft skills and technical

丰富的员工培训：外语培训、能力培训、技术培训

- Annual basic salary

基本年薪

- Social security and housing fund

五险一金

- Commercial insurance

补充商业保险

- Annual physical exam

年度免费体检

- Sorts of employee activities

各类员工活动

- 15 days paid annual leave

15天带薪年休假

- 12 days annual sick leave

12天带薪病假

- 1 day birthday leave

1天生日假

- 1 day volunteer day

1天志愿者工作日

公司地址：成都市高新区天府大道天府软件园E区E3座5层

Welcome to join ANZ!

澳新银行，期待您的加入！
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